
Afdelingsbestyrelsen Anemonevej

Referat af bestyrelsesmødet den 23. april 2021 kl 8.30 hos Tove.

Deltagere: Gitte, Tove. Bente

Serviceinspektør Inge Würtz deltog i første del af mødet

DAGSORDEN  REFERAT

1) Godkendelse af referatet fra den 30.3 
2021

Godkendt og underskrevet af alle. Arkiveres
i protokollen

2) Orientering, siden sidst • 62 af 77 husstande er p.t  tilmeldt 
digital post, dvs 80% - hvilket er et 
flot resultat. 

• 1 nyt køkken opsat

• 1 nyt køkken er bestilt

• 1 indflytning

•

3) Markvandring 2021 – evaluering. Status på spørgsmål i forbindelse med 
markvandringen samt opgaver blev afklaret 
med IW. Der arbejdes videre ud fra dette

4) Beslutning - hegn og træer 
• Det store egetræ i haven hos 27B 

fældes; det skygger for meget i 
haven samt i nær fremtid også i 
nabohaven. Ved samme lejlighed, 
fældes de store birketræer i 
afdelingen, grundet hensyn til 
allergikere og at træerne var blevet 
for store. Efter helhedsplanen er 
gennemført, skal der plantes nye 
træer.

• Nyt vedligeholdelsesfrit hegn er 
godkendt og bestilt.
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5) Helhedsplanen, status og forløb

1. Sandblæsning

2. Murerarbejde

3. Tagudskiftning

4. Udskiftning af skråvinduer

5. P-forhold

 6  Andet

Der er planlagt korte statusmøder 
med afdelingsbestyrelsen, 
projektlederen og 
rådgivingnigsfirmaet som deltagere 
Statusmødet finder sted månedligt i 
tiden fremover. 

I forhold til seneste nyhedsbrev, er 
projektet bagefter i forhold til seneste
plan. 

1. sandblæsning:  bagefter

2. murerarbejde: følger naturligt efter 
sandblæsningen, reparation, 
sålbænke

3. tagudskifting: igang med hus nr 19 – 
projektets "erfaringshus" 

4. Skråvinduer: arbejdet endnu ikke 
påbegyndt

5. P-forhold. Fremover omdeles 
informationsbrev om parkerings 
forhold (i arbejdstiden) til samtilige 
beboere samt lægges på Facebook.

Derudover opfordres det til, at vi alle 
respekterer den skiltning der er i 
afdelingen vedr parkeringen. Det er 
vigtigt at håndværkerne kan komme 
til at udføre deres arbejde. - og vi 
undgå skrammer og ridser på biler. 

6. Udvendige trapper tages ikke ned 
under sandblæsningen.

1. “indhak” slibes.
2. Karin fra projektafdelingen er 

inviteret til fotosession i 
afdelingen for at få nyt 
materiale til fx facebook opslag
på FællesBo’s hjemmeside, og
informationsskriv i projektets 
forløb. 
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Vi opfordrer beboerne til at gå en tur i
afdelingen, for at følge med i hvordan
det skrider fremad. Og ellers holde 
øje med postkassen, Fællesbo's 
hjemmeside 
https://www.faellesbo.dk/FAelles-
fremtid/Status-i-din-afdeling.aspx,  
Opslag på Anemonevejs facebook 
gruppe, samt informationen i både 
håndværkernes og afdelingens 
infoskabe – der er rig mulighed for at 
holde sig opdateret. 

6)  Velkomstbrochure - redigering
- HUSK at medbringe input 

• Gennemgået og tilretning er i gang. 

7)    Afdelingsmødet 2021
• Dato - sted

• Forslag 

 
• Aulum Fritidscenter 
• Mandag den 6. september 18.00

   

 8) Eventuelt 

9) Næste møde og eventuelle punkter hertil   7. juni 2021 kl8:30 hos Tove

 - nyt køkkenarmatur

Efterskrift – mødet er udsat. 

https://www.faellesbo.dk/FAelles-fremtid/Status-i-din-afdeling.aspx
https://www.faellesbo.dk/FAelles-fremtid/Status-i-din-afdeling.aspx
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Aulum den 7. juni, 2021
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